
Z Á P  I S N I C A 
zo schôdze výboru DKSR, konanej dňa 7.10.2023  

 na futbalovom štadióne v Jablonci 

  

 

Prítomní :  

Ridarčíková Gabriela, MVDr. - prezident DKSR 

Freyer Alica    - tajomníčka 

Tamáši Pavel, Ing.   - poradca pre výkon 

Korchaníková Marcela            -  pokladník a poradca chovu 

Horváthová Alena   - členka výboru 

 

 

Program : 

  1) Otvorenie 

  2) Správa o hospodárení za rok 2021- 2022 

  3) Stav finančných prostriedkov k 1.10.2023 

  4) Návrhu rozpočtu na rok 2024   

  5) Návrh členov do Výkonného výboru a Revíznej komisie 

  6) Termín KV a ŠV, určenie organizačného výboru 

  7) Zhodnotenie priebehu IDC 

  8) Určenie počtu výcvikových akcií a seminárov vystavovania, príspevky 

  9) Rôzne 

 10) Ukončenie schôdze 

 

1) Schôdzu výboru otvorila MVDr. Ridarčíková. 

2) Správa o hospodárení za rok 2021 a 2022 podala pokladníčka klubu. Uviedla, že  

      Klubová výstava ako aj Špeciálna výstava boli v miernom zisku. Výdaje  

      neprekročili príjmovú časť a rok 2021 ukončil Dobermann klub so ziskom 908,04 €.      

      V roku 2022 sme v príjmovej časti prijali sponzorský príspevok člena klubu,  

       a ako v roku 2021 príspevky z UKK, príspevky za vystavenie krycích listov,  

       výstavné poplatky. Vo výdavkovej časti sme vyplatili členské do UKK a IDC, príspevok  

      na cestovné, členské do Nemeckého dobermann klubu, víkend dobermanov. Klubová ako  

       aj špeciálna výstava boli vo väčšom v zisku ako v roku 2021. Rok 2022 sme ukončili 

       so ziskom 2 708,01 € 

       Prehľad príjmov a výdavkov ako aj porovnanie návrhu rozpočtu s čerpaním  

       rozpočtu je súčasťou zápisnice. 

3) IDC WM bolo v strate, avšak IDC Show stratu vyrovnalo  a vytvorilo aj slušný zisk. 

4) Návrh rozpočtu na rok 2024 predniesla pokladníčka klubu. V roku 2024 sa opäť    

bude konať  Klubová výstava ako aj Špeciálna výstava.  

       Pri zostavovaní rozpočtu boli zohľadnené obe výstavy, predpokladané príjmy  

       z členských príspevkov a príspevok z UKK. Vo výdavkoch bolo zohľadnené  

       poistenie klubových akcií, výdavky za vedenie účtu a poštovné, výdavky na   KV     

      a ŠV, členské do UKK a IDC, členský poplatok poradcu pre výkon do Nemeckého      

      dobemrann klubu. 

5) VV navrhol do Výkonného výboru všetkých členov doterajšieho výboru a za 

viceprezidenta navrhol Ing.Pavla Tamášiho, ktorý bude vykonávať aj funkciu poradcu pre 

výkon. Členov RK navrhnú členovia z pléna. 

6) Termíny KV a ŠV sa určia na VČS ako aj organizačný výbor. 



7) MVDr. Ridarčíková uviedla, že Svetová výstava bola vysoko hodnotená Prezídiom IDC 

a samotnými vystavovateľmi ako jedna z najlepšie zorganizovaných výstav. Atmosféra 

tejto výstavy bola fantastická a podpora publika víťazov vo finále bola krásnym zážitkom 

aj pre rozhodcov. Poďakovala Alici a Wolfgangovi Freyer ako aj organizačnému tímu  

za ich neľahkú prácu pri organizovaní spomenutých akcií. 

8) Výcvikový víkend spojený s bonitáciou by sa mal konať v termíne 22.3. - 24.3.2024  

na Malom Lapáši. 

       Výcvikový víkend spojený s BH-VT v termíne 9.8. – 11.8.2024 taktiež na  Malom 

       Lapáši. Gestorom oboch akcií bude Alena Horváthová. 

       ZTP sa bude konať 12.10.2024 s rozhodcom Rudi Killmaierom. Figurant a miesto        

       konania bude zverejnené na web. stránke klubu. 

       Jesenná Bonitácia sa bude konať 19.10.2024. 

9) Členovia VV navrhli zmenu Povahového testu na Bonitačný poriadok s tým, že Bonitáciu     

môže vykonať jedinec vo veku od 18 mesiacov, navrhli vWB test a Echo srdca od  

15 mesiacov. RTG bedrových kĺbov, vWB test a Echo srdca bude treba doložiť 

k prihláške na Bonitáciu. Opakované Echo srdca odporúčajú vykonať opäť vo veku 4-5 

rokov na predĺženie chovnosti jedinca. Uvedené zmeny prednesie prezidentka klubu na 

schválenie VČS. 

10) Schôdzu výboru ukončila prezidentka klubu a poďakovala prítomným za ich účasť. 

 

 

 

 

 

Zapísala Alica Freyer      MVDr. Gabriela Ridarčíková 

                     prezident DK SR 

 

 

 

        Zápisnicu overil : 

         Ing. Pavel Tamáši 


